

**MESYUARAT KEDUA, PENGGAL KEDUA,
PARLIMEN KEEMPAT BELAS
PEMBERITAHUAN PERTANYAAN
DEWAN RAKYAT MALAYSIA**

PERTANYAAN : JAWAB LISAN

DARIPADA : DATUK AARON AGO DAGANG [KANOWIT]

TARIKH : 2.7.2019 (SELASA)

SOALAN : 18

minta **MENTERI PEMBANGUNAN LUAR BANDAR** menyatakan status pelaksanaan projek-projek infrastruktur luar bandar dan utiliti di Sarawak bagi tahun 2019.

JAWAPAN

Untuk makluman Yang Berhormat, Kementerian telah diluluskan peruntukan sejumlah RM241.9 juta bagi pelaksanaan projek Bekalan Elektrik Luar Bandar (BELB) di Negeri Sarawak untuk tahun 2019. Peruntukan tersebut akan membiayai lapan (8) projek baharu dan 14 projek sambungan. Bilangan rumah yang disasarkan untuk menerima bekalan elektrik pada tahun 2019 adalah berjumlah 3,950 buah rumah.

Lapan (8) projek baharu yang diluluskan adalah dalam proses pelantikan perunding dan dijangka ditender pada awal tahun depan. Manakala bagi 14 projek sambungan, lapan (8) daripadanya telah siap sepenuhnya dan enam (6) projek berstatus dalam pelaksanaan. Projek-projek sambungan ini dijangka siap sepenuhnya selewat-lewatnya pada bulan April 2020.

Untuk makluman Yang Berhormat juga, bagi Projek Bekalan Air Luar Bandar (BALB) Sarawak, Kementerian telah diluluskan sebanyak RM193.5 juta bagi tahun 2019. Peruntukan ini akan membiayai 35 projek sambungan Bekalan Air Luar Bandar (BALB) yang sedang dan

NO. SOALAN : 18

akan dilaksanakan. Daripada 35 projek tersebut, tiga (3) projek telah siap pembinaan, empat (4) projek adalah dalam peringkat pelaksanaan, lapan (8) projek di dalam proses perolehan, sembilan (9) projek dalam peringkat reka bentuk manakala 11 projek sedang dalam proses pelantikan perunding dan jurukur tanah.

Manakala bagi Projek Jalan Luar Bandar (JALB), peruntukan sebanyak RM199.96 juta telah diluluskan pada tahun 2019. Peruntukan ini akan membiayai 31 projek sambungan dan 10 projek baru yang akan memberi manfaat kepada 417,000 penduduk. Status semasa projek ini adalah di dalam pelbagai peringkat pelaksanaan iaitu satu (1) projek telah siap, lima (5) projek di peringkat pembinaan, enam (6) projek di peringkat perolehan, lima (5) projek di dalam peringkat rekabentuk dan 24 projek di dalam peringkat perancangan.